
 
 

Bestyrelsen: 
Benny Husted formand nr.  65 tlf. 86 28 48 48 
Karen Hansen næstformand nr. 101 tlf. 86 28 44 06 
Birte Kristensen kasserer nr.  33 tlf. 86 28 37 25 
Erland Larsen bestyrelsesmedlem nr. 111 tlf. 86 28 14 79 
Kurt Strauss bestyrelsesmedlem nr.  29 tlf. 86 28 10 78 
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Til generalforsamlingen 
 
 
 
 
 
 
 

16. februar 2002 
 
Ver. 0.0 
bhu 
 

Beretning for foreningsåret 2001 
 
Først et velkommen til den 20. ordinære generalforsamling. Ja - så mange år er 
der faktisk gået siden foreningen blev stiftet. 
Endnu et foreningsår er passeret og endnu et ganske stille år for foreningen, be-
retningen i år vil komme til at virke ”tynd” men sådan er det jo engang imellem. 
 
Beretningen vil også i år tage udspring i de arbejdsopgaver vi i bestyrelsen har 
beskæftiget os med.  
 
 
D. 22. marts deltog Erland og Benny i Fællesrådets generalforsam-
ling.Fællesrådet yder sikkert et ganske godt stykke arbejde, men de har et pro-
blem,  og det er kommunikation. Vi hører næsten intet til dem ! 
På generalforsamlingen i 2001 var der forslag om en Miljø og aktivitetspris til 
personer der har ”ydet en lokal aktiv indsats for områdets aktiviteter både på 
miljø og levevilkår”. 
Forslaget blev ikke vedtaget, bl.a. fordi vi ikke kunne støtte det. Det vi være pin-
ligt at få uddelt en pris med det aktivitetsniveau Fællesrådet står for, sammen-
holdt med den information der leveres. 
 
 
Birte og Benny har  d. 13. marts 2001 været til møde med vores bankrådgiver. 
Det var en alm. snak med lidt fokus på vores obligationer grundet den nye situa-
tion med 1 øres obligationer. 
 
Investeringsforeningsmøde blev i år holdt d. 29. oktober i Musikhuset, hvor Bir-
te og Karen deltog. Vi blev bekræftet i, at det stadig er en god investering at ha-
ve placeret vores vejfond i de obligationsbaserede puljer.  
 
 
 
Aktivitetsdagen blev afholdt lørdag d. 30. juni. Igen mødte en trofast skare op og 
viste lidt initiativ på dagen. Der blev fortaget afvaskning af nummerskilte, data 
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på skilte blev indsamlet, stier blev fejet, babygynge blev søgt justeret (gyngeop-
hæng blev siden hen udskiftet), buske omkring lygtepæle blev skåret ned og gre-
nene blev kørt væk. Der blev også fjernet rodskud på træerne. Alt i alt stadig en 
god dag (og en god tradition). 
 
 

Bestyrelsen har efterfølgende indkøbt og udskiftet nr. skiltene, samt én ny galge. 
Skiltene var svært læselige, og levede ikke længere op til vore krav. Den skiftede 
galge var blevet skæv ved en påkørsel. 
 

Veje: Intet specielt at nævne, vi skal blot stadig passe på dem, som vi plejer. 
 
Grønne områder: Vi har stadig samme gartner til at passe områderne. Niveauet 
vurderer vi som passende og vi har et godt samarbejde med gartneren. 
 
 
Vesterengens vejproblem: 
Stillevejen og udkørsel til Skanderborgvej. D. 30. august 2000 deltog Birte og 
Benny i møde hos Århus Kommunes vejkontor. Anledningen var de forskellige 
problematikker, der har været rejst i forbindelse med den kommende nedlæggel-
se af Vesterengens udkørsel på Skanderborgvej. 
Vejkontoret havde udarbejdet forskellige skitser til løsninger, nogle kunne vi 
godtage mens andre ville forekomme os helt urimelige. 
Den endelige løsning vil blive udarbejdet i et samarbejde mellem Kommune , 
Amt og ”lokalt berørte i området”. 
Sidste nyt i sagen er (efter vores brev af 4. sept. 2001 til Vejkontoret) at det ser 
ud som om løsningen bliver en tilslutning til Svanlevvej i.f.m. byggemodning af 
arealet vest for os. Fællesrådet vil blive informeret i forbindelse med opstart af 
lokalplan udarbejdelsen. 
 
 
Snerydning. Vi har stadig kontakt til Niels Holm, Bering. 
Vi har også haft sne og glat føre. Det var faktisk rimeligt farligt at færdes i om-
rådet i julen/nytåret, vi har da også hørt, at det har kostet knubs og brækkede 
knogler. 
Som en konsekvens heraf har vi som forening et tiltag herpå, men mere om dette 
under budgetbehandlingen for det kommende år. 
 
 
Ud over de emner vi mere eller mindre direkte involveres i, forsøger vi at holde 
os ajour så godt vi kan. 
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Diverse udgivelser er i cirkulation blandt bestyrelsen; Kolt Nyt, Koltbøtten fra 
Kolt Skole, medlemsbladet fra parcelhusejernes landsforening ”Mit HUS” og 
medlemsbladet fra UniInvest. 
Herudover forsøger at holde os ajour ved diverse avisartikler. 
 
 
Hermed vil jeg afslutte beretningen med et stort tak til bestyrelsen, tak for godt 
samarbejde i året der er gået. 
 
 
Benny Husted 
 


